

Affiliation, Baptist Values and Same Sex Marriage Discussion Forums

الانضمام للمجمع المعمداني مناقشة للمبادئ والقيم المعمدانية والزواج المثلي

1. As Baptists we believe it is important to associate around common beliefs, values and practices. What does that mean/look like for us?

1. "كعمدانيين، نرى أنه ينبغي علينا أن نكون متفقين على المبادئ والأفكار والممارسات الدينية".
كيف ترى وإلى أي مدى تذهب بنا هذه العبارة؟

2. What do we do when our beliefs, values and practices seem to be in conflict with one another? How do we respond?

2. ماذا نعمل أو نفعل إن اختلفت كنيسة "معمدانية" عن أخرى من جهة تطبيق المبادئ والقيم المعمدانية؟
كيف يكون رد فعلنا؟

3. What does it mean to welcome and love people if Baptists cannot affirm their lifestyle and sexual choices?

3. ما معنى أن نقبل ونرحب بمن يختلفون عنا في طريقة الحياة الشخصية واختياراتهم الجنسية؟

4. How might churches best support and provide true community for those seeking to live celibate lives as single persons, regardless of their sexual orientation?

4. كيف تدعم الكنيسة هؤلاء الذين يطلبون منا المعونة مثل / الآباء والأمهات الغير متزوجين بغض النظر عن اتجاهاتهم الجنسية؟

5. How should our movement respond to affiliated churches and accredited/recognised pastors who feel they cannot affirm our Foundational Beliefs and Values as set out in the Constitution and, specifically, the value which contains our definition of marriage?

5. كيف تتعامل الطائفة مع الكنائس والرعاة الذين يختلفون معنا في العقائد والمبادئ الأساسية المتفق عليها في دستور الكنيسة وخصوصاً الجزئية المتعلقة بالمفهوم السائد عن الزواج؟